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Geacht college,

Als raadslid werd ik door inwoners van Veldhoven erop aangesproken dat het voor met 
name oudere mensen en mensen die slecht ter been zijn moeizaam is om het nieuwe 
crematorium De Hoge Boght te bezoeken.
Mensen die met de bus (lijn 403) van Eindhoven naar het crematorium willen stappen 
uit op bushalte St. Jansstraat. Vandaar via Heerbaan, Boswegje, Zittardsestraat naar 
Eindhovensebaan waar De Hoge Boght is gesitueerd.
Een andere route gaat via hoek Heerbaan - Sondervick, vervolgens Sondervick volgen 
tot men linksaf de Antwerpsebaan in kan slaan. Deze Antwerpsebaan rechtdoor 
vervolgen om op de Eindhovensebaan te komen. Daarbij komt dat de 
Eindhovensebaan voor voetgangers een onoverzichtelijke en verkeersonveilige weg is. 
Dit is voor hen een behoorlijke afstand. De Veldhovenaar die me o.a. hierover 
aansprak had al enkele malen ouderen van 80 jaar en ouder een lift gegeven om hen 
naar De Hoge Boght te brengen.

Graag stelt de CDA-fractie u vanuit artikel 42 navolgende vragen:

* Het college is niet verantwoordelijk voor het busvervoer en/of plaatsing van 
bushaltes maar is het college bij de totstandkoming van het nieuwe 
crematorium in overleg geweest met Hermes om de bereikbaarheid van dit 
crematorium ook voor mensen die slecht ter been zijn optimaal te maken?

* Zo nee, is het college voornemens dit alsnog te doen?

Met vriendelijke groet,
Namens CDA-fractie,

Hanny van den Berg, 
Raadslid
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Vragen CDA over mobiliteit en De Hoge Boght
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Geachte mevrouw van den Berg,

Op 30 augustus ontvingen wij uw artikel 42 brief, d.d. 29 augustus 2017, met 
vragen over de bereikbaarheid van het nieuwe crematorium De Hoge Boght. U stelt 
in uw brief dat het met name voor oudere mensen, en voor mensen die slecht ter 
been zijn, moeizaam is om met het openbaar vervoer crematorium De Hoge Boght te 
bezoeken. De bushaltes liggen op een behoorlijke afstand van het crematorium en de 
looproute vanaf de bushaltes over de Eindhovensebaan zou onoverzichtelijk en 
verkeersonveilig zijn. In dat kader vraagt u het college in hoeverre zij overleg heeft 
gepleegd met Hermes over de bereikbaarheid van het nieuwe crematorium. In deze 
brief geven wij puntsgewijs een reactie op uw schrijven.

Micrr

Uw vragen
1. Het college is niet verantwoordelijk voor het busvervoer en/of plaatsing van 

bushaltes, maar is het college bij de totstandkoming van het nieuwe crematorium 
in overleg geweest met Hermes om de bereikbaarheid van dit crematorium ook 
voor mensen die slecht ter been zijn optimaal te maken?

Wij hebben geen contact gehad met Hermes bij de totstandkoming van het 
crematorium. Wel hebben wij in een eerder stadium, vanwege de aanleg van de 
Zilverbaan en de gebiedsontwikkeling Zilverackers, enkele keren met Hermes contact 
gehad om openbaar vervoer aan de westzijde van Veldhoven aan te bieden. Op de 
Zilverbaan wordt, medio 2018, een aantal haltes gerealiseerd door de gemeente. Zo 
ook ter hoogte van het crematorium De Hoge Boght. Daar komt per rijrichting een 
toegankelijke en verhoogde bushalte ten zuiden van de nieuwe rotonde 
Eindhovensebaan-Zilverbaan. Vanuit beide haltes is een looproute richting De Hoge 
Boght mogelijk (zie bijgevoegde tekening).

2. Zo nee, is het college voornemens dit alsnog te doen?
De provincie (concessieverlener) en Hermes (concessiehouder), zijn verantwoordelijk 
voor het openbaar busvervoer. Wij als gemeente zijn verantwoordelijk voor de 
bushaltes en voorzieningen bij de haltes (bijvoorbeeld fietsklemmen en abri's). Naar 
aanleiding van uw brief hebben wij contact opgenomen met Hermes en de vraag



♦♦♦4

gesteld of na realisering van de Zilverbaan meteen buslijn 403 doorgetrokken wordt 
tot aan de rotonde Zilverbaan-Eindhovensebaan.
Hermes heeft aangegeven te onderzoeken of het doortrekken van lijn 403 tot aan 
deze rotonde past in de dienstregeling. Bovendien maakt Hermes een inschatting van 
de vervoersvraag bij het eventueel doortrekken van een buslijn. Is de vervoersvraag 
in de ogen van Hermes en provincie te laag? Dan wordt een buslijn voorlopig niet 
doorgetrokken. Een betere bereikbaarheid van het crematorium met het openbaar 
vervoer is in dat geval verbonden aan de planning van De Drie Dorpen. Zodra het 
onderzoek van Hermes over het al dan niet doortrekken van buslijn 403 afgerond is, 
informeren wij de gemeenteraad over het resultaat.

Wij gaan ervan uit dat uw vragen hiermee voldoende zijn beantwoord.

Met vriendelijke groet,
het college van burgemeester en wethouders van Veldhoven,

Erik de Ruiter Jack Mikkers
secretaris burgemeester
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Legenda

Fietspad

Verharding asfalt rijbaan 

Verharding beton rotondes 

Watergang 

Gras berm 

Bestaande bomen 

Nieuw te plaatsen bomen

A
Tk u,

Definitief Ontwerp
Project Aanleg Zilverbaan - Gemeente Veldhoven
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